
Zápis z jednání školské rady 

Datum 
jednání 

26. 9. 2024 

Počet 
členů - 8 

Přítomní:  
p. Geťko, p. Polončeková, p. Uždilová, p. Benschová, p. Kadaníková, p. Šebestová,  
p. Jiránková, p. Modrý 

Hosté  p. ředitelka Iveta Beranová 

Program a 
průběh 
jednání 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Projednání a schválení Výroční zprávy za školní rok 2023 – 2024  
Paní Jiránková se zajímala na jaké školy se hlásili naši žáci z devátých ročníků a na jaké 
školy se hlásili žáci vycházející z osmých ročníků. Dále pak se zajímala o výsledky 
opravných zkoušek. Dověděla se, že někteří žáci na opravné zkoušky vůbec nepřijdou. 
Paní Šebestovou zajímalo, jak probíhá identifikace nadaného žáka na prvním stupni 
a jak se pak s takovým žákem dále pracuje. A proč nejsou nadaní žáci i na druhém 
stupni. Dověděla se, že všichni tito žáci na konci prvního stupně odchází na víceletá 
gymnázia. 
Pro schválení VZ bylo 8 členů, proti nikdo, nikdo se nezdržel hlasování. 

2. Projednání a schválení Dodatku k Vnitřnímu řádu školní družiny 
Dodatek reflektuje novou pravomoc paní ředitelky, díky které může v odůvodněných 
případech odpustit vybranému žákovi platbu za školní družinu. 
Pro schválení bylo 8 členů, proti nikdo, nikdo se nezdržel hlasování. 

3. Seznámení se Strategickým plánem rozvoje školy na období 2025 – 2030   
Jde o veřejný dokument, který bude vyvěšen na webu školy. Zaznělo, že realizace 
některých bodů (investičních záměrů) je podmíněna vypsáním vhodného dotačního 
titulu. 

4. Seznámení se Školním akčním plánem  
Členové školské rady byli seznámeni s plány školy na školní rok 2024-25. 

5. Diskuse ohledně snižování počtu žáků a slučování škol 
Paní ředitelka informovala o záměru ministerstva slučovat menší školy jednoho 
zřizovatele do větších celků za účelem úspor nákladů státu na jejich provoz.  
Školská rada se jednohlasně shodla, že tento návrh není dobrý.  

6. Různé 
Pan Modrý se zajímal o plánovaný výměnný pobyt se Slovinskou školou. 
Paní ředitelka na dotaz podrobně popsala první zkušenosti a ohlasy od rodičů na práci 
nové paní psycholožky a nastínila situace, kdy se mohou žáci a jejich rodiče na paní 
psycholožku obrátit. 
Paní ředitelka objasnila, že se škole vyplatí nakupovat u firem poskytujících tzv. 
náhradní plnění, protože škola jako taková nemá žádného hendikepovaného 
zaměstnance. 
Paní ředitelka konstatovala, že letos probíhá výběr peněz od rodičů naprosto hladce. 
Padl návrh, jestli by škola nebyla schopna kromě např. pracovních sešitů na cizí jazyky 
zajišťovat žákům hromadně i všechny školní sešity.   

Zapsal: J. Geťko 

 


